
Verslag vergadering 28 november 2023 

(nr 171) 

Aanwezig: Mathieu, Ingrid, Emilie, Ties, Willie, Dika, Fred, Cor, Anke(verslag) 
Afwezig: José 

 

1. Opening 

De voorzitter opent om 15.00 uur de vergadering. Vanwege bezoek wethouder Hugo v.d. Wal tijdstip 
verplaatst naar de middag. 

 

2. Mededelingen 

 Mathieu heeft de voorlichting nieuwbouw Crimpenersteijn op 7 november bijgewoond. 
Ondanks het uitgebreide participatietraject dient er zich nu voor het eerst een bezwaar aan 
van een omwonende van de Boveneindselaan. Tot verbazing van ieder was er ineens een 
probleem gemeld vanwege vleermuizen aldaar.  Er waren vleermuiskasten opgehangen. Dika 
had een oplossing die elders gebruikt worden tijdens bouw, om netten op te hangen. 
Mathieu kreeg tevens te horen dat de Duo-fiets een groot succes is maar er een tekort aan 
vrijwilligers is. 

 Fittest, dank aan Emilie en Anke die in de ochtend van 15 november geassisteerd hebben 
samen met Mathieu (de hele dag) bij het afnemen van de fittest aan de Populierenlaan . Het 
was vol geboekt en zelfs fors overtekend. Helaas hebben vele Krimpenaren de brief van de 
gemeente laat, of zelfs te laat ontvangen zodat inschrijving niet meer mogelijk was. Er zijn 
veel klachten binnen gekomen.  
Tijdens de evaluatie, bijgewoond door Mathieu, bleek dat de brief vanuit de gemeente (de 
basisadministratie) per bulk post is verstuurd, dit proces duurt vele malen langer.  De 
gedupeerden zijn benaderd en krijgen voorrang bij de eerstvolgende test die gehouden wordt 
op zaterdag 3 februari in de Boog. Deze sporthal is groter en kunnen 180 mensen deelnemen. 
Suggestie is nogmaals gedaan om alle sportverenigingen te benaderen ter ondersteuning. 
Aan het einde van de test geef de mensen de mogelijkheid informatie te krijgen over een 
sport die ze aanspreekt. Dit kan eventueel nieuwe leden opleveren! 

 Op 16 november heeft Mathieu bepaalde onderdelen van de beoogde nieuwe gemeentelijke 
website getest. Dit was blijkbaar in een té vroeg stadium. Er schort nog veel aan! 

 De NAH bijeenkomst op 23 november bij Crimpenersteijn was interessant en vraagt zeker om 
bekendheid. Mathieu aanwezig evenals Emilie. 

 

3. Aanpassing notulen van de vergadering van 31 oktober 

 Punt 3: De voedselbank draait vanaf 1 januari als zelfstandige maar tot die tijd nog 
uitgiftepost via Rotterdam 

 Punt 8: Emilie verlaat niet de werkgroep Zorg en Gezondheid 

 Fred merkt op dat hij zich had aangemeld om de penningmeesters te ondersteunen indien 
nodig. Besloten is dat Cor en Ties dit voorlopig nog samen doen. 

4. Ingekomen stukken 

 Email ontvangen van Marjan Tromp van PCOB. Zij wil onderzoeken of er mogelijkheden zijn 
om weer een verkeersveiligheidstest te houden. Mathieu heeft contact gezocht met Marcel 
van Dokkum voor om informatie uit het verleden. Jaren geleden heeft dit plaats gevonden, 



mede op initiatief van de gemeente. Theorie en stukje rijden. Hij heeft nog geen 
terugkoppeling ontvangen. 
 

5. Uitgaande stukken 

 Geen 

6. Gesprek met Hugo van der Wal 

 In het kort samengevat informeerde Hugo het SP vanuit de gemeente over de volgende 
ontwikkelingen. 
Jeugdbeleid – kosten lopen uit de hand. Sociaal Domein  
WMO: Zorgen om WMO met name het proces huishoudelijke hulp, zelfredzaamheid, mag 
inkomen meewegen?  
Woonzorgvisie is vastgesteld, nu uitvoeringsplan opstellen – In 2040 zou WOZ  twee keer 
zoveel Tiendhove- als Crimpenersteijn complexen nodig hebben. Hier is geen plaats/geld 
voor.  Het VPT (Volledig Pakket Thuis) wordt steeds als oplossing genoemd. Maar dat biedt 
ook onvoldoende oplossingen door personeelsgebrek. Het concept bejaardenhuizen had 
moeten blijven bestaan. Qua Wonen zet in samenwerking met de Zellingen in op wonen-plus. 
Er zijn ook redelijk veel woningen in Krimpen die aangepast kunnen worden volgens de 
wethouder.  
Gemeenten worden per 2026 flink gekort. Het sociaal domein zal moeten meebetalen. De 
vraag rees om het inkomensafhankelijk te maken? Jeugd, maatschappelijk werk, onderwijs en 
maatjesproject worden erbij betrokken. 
Gemeente Krimpen heeft aandacht voor Orange the World – Campagne tegen geweld tegen 
vrouwen, veilig overal en altijd! Oranje fontein, oranje vlag op het stadhuisplein. 

 Dika vraagt aandacht bij Hugo van der Wal voor een parkeerkaart voor vrijwilligers die 
ziekenhuisbezoekers rijden. Chris van Rijswijk (KrimpenWijzer) heeft meerdere malen een 
aanvraag ingediend. Tot nu toe geen resultaat. Hugo gaat dit opnemen.  

 

7. Gesprek met Sybren Schotanus, manager Wonen van Qua Wonen 

Sybren stelde zich voor. Hij is manager wonen, huisvesting en dienstverlening sinds 7,5 jaar bij Qua 
Wonen . In het verleden was contact met collega Barbara Willems. Zij is manager strategie. 

De scootmobiel stalling kwam gelijk ter sprake met Hugo van der Wal die voor dit onderwerp nog 
aanwezig was.  De brandweer is tegen stalling binnen een wooncomplex. Accu’s zijn brand gevaarlijk 
wordt beweerd. VVE besturen hebben het over vrije loopruimte/schade aan liftdeuren! Vanuit de 
gemeente wil Hugo onderzoek laten doen naar de accu’s en wat er aan de hand is? Het leeft ineens 
enorm binnen de gemeente en mag niet genegeerd worden. Veiligheidsregio, brandweer, Qua 
Wonen, Gemeente en VVE besturen moeten met elkaar aan tafel. 

Het SP zal het initiatief nemen. Aanspreekpunten zijn Anthony Blok, Hugo van der Wal ( gemeente) en 
Sybren Schotanus (Qua Wonen), brandweer en de VVE van de Hoge Vijver (?)                              
Hugo van der Wal verlaat hierna de vergadering. 

 Doorstromen bij Qua Wonen: 
Vanuit de huurdersorganisatie horen we: er is geen geld of we willen niet verhuizen. 
Tegelijkertijd zijn er mensen in huurwoningen die wel naar een appartement willen.  
Onze visie is neergelegd in het Koersplan 2023-2026. Denk aan het creëren van een 
gereedschapskist binnen Qua Wonen samen met de gemeente en KrimpenWijzer. Hij heeft 
hier ook al met de nieuwe manager van KrimpenWijzer, de heer David Bastiaanse over 
gesproken. In mei 2024 komt er een vervolgafspraak. SP pakt dit ook op.  
Het voeren van keukengesprekken met een lijntje naar de WMO. Via fijn thuis gesprekken kan 
ook informatie verkregen worden. Het inzetten van een woonmakelaar is een suggestie van 
het seniorenplatform.  



Aandachtspunt een artikel voor onze nieuwsbrief in juni! 

 
 

 

8. Rondvraag. 

- Dika heeft een krantenartikel bij zich: Keert bejaardenhuis terug?  
- Buurtkamers worden te weinig gebruik van gemaakt. Groot probleem is niet allen het aantal 

vrijwilligers, maar ook de kosten. Sportclubs kampen hier ook mee.  
- Anke heeft het Oogcafé bezocht in de Vijverhoek. Een interessante lezing, dit keer over 

hoornvliesproblemen. Werd goed bezocht. Marjan Boosten organiseert elke 4e vrijdag van de 
maand een lezing van 14.00 – 16.00 uur. Zie ook artikel in onze nieuwsbrief van juni 2023. 

- Emilie, Willie en Anke gaan naar de bijeenkomst Veilig Ouder Worden op donderdag 30 
november in het Gemeentehuis.  

- Willie en Mathieu gaan naar de eindbijeenkomst van IZA in de Kuip op 18 december om 
16.00 uur 

9. Afsluiting 

De vergadering liep enigszins uit. De voorzitter moest weg en Fred werd gevraagd om af te sluiten. 

Fred bedankte Sybren voor zijn komst en sloot de vergadering om 17.30 uur.  

 

Eerstvolgende vergadering op 30 januari 2024 

Notulist Emilie 


